
Dagsorden, skolebestyrelsesmøde d. 9/2 2023 kl. 19.00-21.00 på afd. Øst 
 
Forældrerepræsentanter: Susanne Lund, Øst - IB; Susan Grønbech Kongpetsak, Byen – 3.E & 5.E; 
Michael Stensgaard Toft, Øst – 1.B; Andrea Skov – Øst, 3.A; Mads Mellin, Byen – 0.E; Rajesh 
Jayantilal Bhatt, Øst – 4.A; Anders Strandgaard Olsen, Byen – 2E & 4E; Nina Nourani, Byen – 0E, 3D 
& 6D; Grylle Anna Beck Carstensen, Øst – 1A 

Medarbejderrepræsentanter: Morten Nielsen, Øst – Birgitte Karlsen, Byen 

Elevrepræsentanter: Adeline Anton-Geraad, Øst - Astrid Signora Ordon, Byen  

Ledelsesrepræsentanter: Palle Pors, Ulrik Lindorf Christensen 

Gæster:  

Fraværende: Susan, Rajesh, Astrid, Susanne,  
 
Dagsorden: 

Punkt Tid Proces Referat 
Mødet foregår på afd. Øst – lokale 4    

1. Godkendelse af referat.  5 min 
19.00-
19.05 

Beslutning Godkendt 

2. Nyt fra personalet 15 min 
19.05-
19.20 

Orientering Der har været fællesmøde med 
præsentation af nye tanker og 
tiltag fremadrettet. Bl.a. 
fordybelsesdag. Det har 
medført nogle forslag til 
strukturelle ændringer, og som 
udgangspunkt er det taget rigtig 
godt imod hos personalet.  
Det har handlet meget om at få 
mest muligt ud af alle timer og 
faciliteter – f.eks. brug af SG-
hallen, bevægelse som en 
integreret del af alle fag og i 
særdeleshed også at lytte til 
børnenes ønsker.  
Det drøftes at dette punkt 
fremadrettet skal rykkes ned i 
dagsordenen, hvilket der er 
enighed om.  

3. Nyt fra elevrådet 15 min 
19.20-
19.35 

Orientering Adeline og Astrid har deltaget i 
elevforum, hvor der har været 
formandsvalg. Adeline stillede 
op – og blev valgt som formand. 
Stort tillykke til Adeline. Det 
betyder bl.a. en tur til 
København og et møde med 
politikere. 



Adeline har foretaget en 
undersøgelse om hvordan 
elever på afd. øst transporterer 
sig til skole – som forespurgt på 
sidste skolebestyrelsesmøde. 
Resultatet sendes ud med 
referatet.  
På Byen har elevrådet lavet et 
forslag til hvordan toiletter kan 
fordeles mellem årgange, for at 
fremme en bedre ”toiletkultur”. 
Det blev besluttet på et 
afdelingsmøde, at elevernes 
forslag bliver afprøvet.  

Kort pause  5 min 
19.35-
19.40 

  

4. Henvendelse til CETS (Andrea)  10 min 
19.40 
19.50 

Orientering Andrea fortæller om den dialog 
hun har haft med ledelsen af 
CETS omkring de talrige sager 
på skolen, hvor det opleves at 
ting ikke kan lade sig gøre. 
Eksempelvis nedrivning af 
skuret på øst, som CETS selv har 
brændt delvist af. Desværre er 
svaret i samme kategori som 
hidtil, nemlig at sager af den 
type nedprioriteres.  
Det drøftes i bestyrelsen at 
viderebringe problematikken til 
dialogmøde med det politiske 
niveau.  

5. Godkendelse af budget (Palle) 10 min 
19.50-
20.00 

Beslutning Godkendt 

6. Forberedelse af formandens 
årsberetning (Andrea/Palle) 

15 min 
20.00-
20.15 

Drøftelse Kort drøftelse om hvilke 
aktiviteter der har været indtil 
nu samt større projekter som 
bestyrelsen har været inde 
over.  
Det drøftes også under dette 
punkt, at det med fordel kan 
undersøges om det skal være 
lettere at komme i kontakt i 
skolebestyrelsen via aula.  

7. Skolemøde for alle forældre (Palle) 
- Herunder forældredag v. Mads 

15 min 
20.15-
20.30 

Drøftelse Palle vil invitere til fælles 
forældremøde for hele skolen 
med det formål at orientere 
bredt om de ”store linjer” f.eks. 
omkring børns trivsel, men også 
evt. formandens beretning. Det 
drøftes at det er bedst kl. 19.00.  



Mads’ forslag om en 
forældredag drøftes. Det har 
tidligere været prøvet, men der 
er generel opbakning til at gøre 
forsøget igen. Palle er tovholder 
og vil sætte en proces i gang 
med at samle forslag til hvad 
der kan arbejdes med på 
forældredagen fra elever og 
personaler.  

8. Orientering fra ledelsen 15 min 
20.30-
20.45 

Orientering - Der har været 
nogle rigtig gode 
møder på det 
seneste omkring 
nye ideer og tiltag 
på skolen 

- Andre skoler i 
kommunen har 
været igennem en 
afskedigelsesrunde 
– det har heldigvis 
ikke været 
tilfældet på 
Ørkildskolen. 

- Skolechefen har 
været på besøg på 
skolen i 
indeværende uge 
og bl.a. snakket 
med elever fra 
funktionsklassen 
og 5E. 

- Der er fastelavn og 
mellemtrinsfest i 
denne uge 

- Der er stadig stor 
forespørgsel på at 
starte i kommende 
0. årgang, men 
også skolens andre 
årgange.  

- Infomøder for 
kommende 
forældre til 0. har 
været afholdt, og 
der har været en 
positiv dialog med 
gode spørgsmål 

- Der kommer en 
kommunal 
lederevaluering i 
marts måned. 

9. Evt.  10 min  Andrea spørger til en løbende 
opfølgning på diverse projekter 



20.45-
20.55 

samt hvordan det går med de 
nye ledere og hvordan de trives 
i opgaven.  

10.     

 
Kommende punkt: Revidering af princip for brug af enheder, juniorklub,  
 


